

# IB MISSION STATEMENT

## 国际文凭组织使命宣言

The International Baccalaureate aims to develop inquiring, knowledgeable and caring young people who help to create a better and more peaceful world through intercultural understanding and respect.

To this end the organization works with schools, governments and international organizations to develop challenging programmes of international education and rigorous assessment.

These programmes encourage students across the world to become active, compassionate and lifelong learners who understand that other people, with their differences, can also be right.

国际文凭组织的目标是培养勤学好问、知识渊博、富有爱心的年轻人。他们通过对多元文化理解和尊重，为开创更美好、更和平的世界贡献力量。

为了实现这个目标，国际文凭组织与众多的学校、政府以及其它国际组织进行合作，开发出了一系列具有挑战性的国际教育项目和严格的评估制度。

这些项目鼓励世界各地的学生成长为既积极进取又富有同情心的终身学习者，他们理解尽管人与人之间存在着差异，但他人的意见也可能是正确的。

## MISSION 宗旨

开拓全球视野 激发无限潜能

**Develop A Global Perspective Inspire Unlimited Potential**

培养立身世界的中华英才

**Foster Chinese Talents to Stand Out in the World**

## VISION 愿景

学校致力于成为最适合中国学生的双语学校

Vanke Bilingual School is committed to becoming the most suitable

bilingual school for Chinese students